

No. 13810. CONVENTION ON THE INTERNATIONAL LIABILITY FOR DAMAGE CAUSED BY SPACE OBJECTS. OPENED FOR SIGNATURE AT LONDON, MOSCOW AND WASHINGTON ON 29 MARCH 1972<sup>1</sup>

N° 13810. CONVENTION SUR LA RESPONSABILITÉ INTERNATIONALE POUR LES DOMMAGES CAUSÉS PAR LES OBJETS SPATIAUX. OUVERTE À LA SIGNATURE À LONDRES, MOSCOU ET WASHINGTON LE 29 MARS 1972<sup>1</sup>

---

#### RATIFICATION

*Instrument deposited with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:*

30 October 1974

##### NEW ZEALAND

(With effect from 30 October 1974, provided that the deposit in London was the effective deposit for the purposes of article XXIV of the Convention.)

With the following declaration:

“The Government of New Zealand declares that it will accept as binding decisions of any Claims Commission established in accordance with Article XIV of the Convention.”

*Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 18 August 1975.*

---



---

#### RATIFICATION

*Instrument déposé auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le :*

30 octobre 1974

##### NOUVELLE-ZÉLANDE

(Avec effet au 30 octobre 1974, dans la mesure où le dépôt à Londres a sorti les effets prévus par l'article XXIV de la Convention.)

Avec la déclaration suivante :

##### [TRADUCTION — TRANSLATION]

Le Gouvernement néo-zélandais déclare qu'il acceptera comme obligatoires les décisions de toute Commission constituée conformément à l'article XIV de la Convention.

*Le déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 18 août 1975.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 961, p. 187.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 961, p. 187.